
ZAPISNIK SA 12. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,   
održane 23. 12. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; Dž. Kahrica; T. Maličbegović; M. Grbo;  E. Čengić; G. Brkić;                         
A. Teskeredžić; N. Žuga;  N. Hodžić; M. Džihanić; S.Topalić; M. Baručija;  
Odsutni: M.Muratović; M. Tufo; A. Kolar; N.Vrgoč; N. Arnautović; B.Hamzagić;                           
N. Čordalija;  – opravdano 
Prisutna: N. Šimić predsjednica Skupštine Sindikata 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 4. vanredne sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u (RTV taksa) 
3. Skupština (datum održavanja) 
4. Penzioneri (ispraćaj) 
5. Grawe (isticanje ugovora) 
6. Mjesečni izvještaj blagajnika (oktobar i novembar) 
7. Podjela pomoći 
8. Razno 
 
AD 1 Dnevni red je jednoglasno usvojen, prešlo se na analizu zapisnika sa 4. vanredne 
sjednice, koji je uz izmjene jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 S. Topalić je informisala prisutne o sastanku UO Javnog RTV sistema, a u vezi naplate 
RTV takse, te je predložila da SSR u BHRT-u održi press konferenciju 29.12.2015., kao i da 
se isto veče realizuje emisija Tema Dana u kojoj će gosti biti generalni direktor B. 
Karamehmedović i S. Topalić, na temu naplate RTV takse, kako bi se ponovo uputio apel 
Predstavničkom domu da se pristupi rješavanju problema finansiranja Javnih servisa. 
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i određeni su D. Smital, Dž. Kahrica i E. Čengić da 
predstavljaju Sindikat na press konferenciji 
E. Čengić je istakao da su svi mediji i portali prenijeli saopštenje sindikata u vezi problema 
naplate RTV takse, osim RTV F BiH. Naglasio je i da je D.Smital dao izjave za Klix i Fenu, u 
čijoj pripremi je učestvovalo rukovodstvo Sindikata. Poslana su pisma šefovima klubova u PS 
BiH. Sve aktivnosti oko kampanje za naplatu RTV takse se rade u koordinaciji sa generalnim 
direktorom. E.Čengić je predložio da se ponovo ugovori sastanak sa generalnim direktorom i 
dogovore daljnji koraci oko kampanje za rješavanje problema finansiranja BHRT-a. 
 
AD 3 D. Smital je predložio zaključak da se Skupština održi u februaru 2016. god., jer 
finansijski izvještaj o radu SSR u BHRT-u za 2015. godinu, ne može biti gotov prije 
20.01.2016. godine, a tačan datum bi se trebao odrediti na sljedećoj sjednici. Zaključak je 
prihvaćen jednoglasno. 
D. Smital je kazao da je ostalo još da UO usvoji Prijedlog programa rada za 2016. i Izvještaj o 
radu za 2015. 
N. Šimić je rekla da se još treba usaglasiti prijedlog Poslovnika o radu Skupštine, nakon čega 
će svi materijali biti pripremljeni za Skupštinu. 
UO je, uvažavajući mišljenje Nadzornog odbora, donio odluku o povratu sredstava od 
akontacije koja su dodijeljena Alekasandru Kolaru. Odluka je donesena jednoglasno. 
 
AD 4 E. Čengić je informisao prisutne da će do 31. 12. biti kompletirani spiskovi uposlenika 
koji idu u penziju i predložio da se uposlenicima, koji su članovi SSR u BHRT-u, organizuje 
ispraćaj uz simbolični poklon ili da se odredi iznos u novcu, a on predlaže novčani iznos od 



200 KM po osobi. M. Baručija je predložio 150 KM, a T. Maličbegović 100 KM po osobi. 
Dž. Kahrica je predložio da se naprave zahvalnice. D. Smital je predložio 50 KM po osobi, da 
se definiše određeni iznos koji bi pokrio troškove ispraćaja kao i da M. Džihanić i N. Žuga 
organizuju ispraćaj. 
Nakon rasprave jednoglasno je usvojena odluka da se organizuje ispraćaj za uposlenike, 
članove SSR u BHRT-u, koji su otišli u penziju u toku 2015. godine, da im se dodijeli iznos 
od 150 KM po osobi i da se osigura iznos od 300 KM za troškove organizacije ispraćaja. 
Ispraćaj bi se trebao organizovati u januaru 2016. godine nakon što se kompletira spisak svih 
uposlenih, članova SSR u BHRT-u koji idu u penziju. 
Za provođenje odluke zaduženi su Minka Džihanić i Nijaz Žuga. 
  
AD 5  D. Smital je upoznao prisutne da ugovor sa GRAWE osiguranjem ističe sa 31.12.'15., i 
istakao da se, obzirom na trenutnu finansijsku situaciju u BHRT-u, ne slaže sa bilo kojim 
vidom kreditiranja članova. Kada je u pitanju prijedlog ugovora sa BSO osiguranjem  sindikat 
nije u mogućnosti sprovesti takav vid saradnje, dok se sa menadžmentom ne riješi pitanje 
administrativne zabrane. 
E. Čengić je takođe naglasio da je protiv bilo kakvog kreditiranja članova, osim za 
zdravstvene probleme, a naglasio je da postoji veliki broj članstva koji je zainteresovan za 
kreditiranje za druge stvari (ogrijev, fizikalne...), te je istakao da ne razumije zašto se može 
obrađivati kredit u finansijama za Grawe, a ne može za ostale partnere sindikata. 
T. Maličbegović je istakao da je ugovor sa Grawe povoljan za sindikat, jer se taj prihod, koji 
se dobije, može podijeliti članovima koji idu u penziju. 
Dž. Kahrica je istakao da se treba prije svega misliti na članstvo i pokušati dogovoriti sa 
menadžmentom način obrade, u čemu su ga podržali M. Džihanić i T. Maličbegović. 
N. Žuga je istakao da trenutno 10% članstva koristi kreditiranje po ugovoru sa Grawe 
osiguranjem i upitao, šta će se desiti ako se poveća interes članstva za korištenjem ovog 
ugovora, jer u tom slučaju sindikat to ne bi mogao finansirati. Također je predložio da se 
produži ugovor sa Grawe osiguranjem na 2 mjeseca, obzirom da trenutno ne postoji 
alternativa ovom ugovoru. 
Na kraju duge rasprave, D. Smital je predložio da se produži ugovor sa Grawe osiguranjem na 
tri mjeseca, kako bi se zaokružio na godinu dana i kako bi svi članovi imali mogućnost 
korištenja ovog ugovora. Prijedlog je prihvaćen nakon glasanja, a glasalo se: 8 za, 2 protiv i 1 
suzdržan. T. Maličbegović je zadužen da obavi razgovor sa kolegicama u likvidaturi kako bi 
se našlo rješenje problema stavljanja administrativne zabrane za ugovore koje sklopi Sindikat. 
Također, rukovdstvo Sindikata je zaduženo da na slijedećem sastanku sa generalnim 
direktorom pokuša ponovo naći rješenje ovog problema. 
 
AD 6 Blagajnički izvještaj za 10. i 11. 2015. je primljen k znanju. 
 
AD 7 Na ovoj sjednici je donešena Odluka o izmjeni odluke o pomoći za 11. mjesec, na način 
da se izmijeni u dijelu u kojem se dodjeljuje pomoć Rusmiru Mahmutoviću, jer je povukao 
zahtjev. Upućen je da dostavi dopunjenu dokumentaciju. 
Također je donesena Odluka o pomoći za 12. Mjesec, a pomoć su dobili: Zijad Hodžić – 300 
II dio; Rusmir Mahmutović – 300; Fikreta Muharemović – 150 i Amer Švraka – 250 KM. 
Obadvije odluke su donesene jednoglasno. 
 
 
 
                                                                                     UPRAVNI ODBOR 
                                                                SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA  U BHRT-u 


